
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIIскликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

15 березня 2016 року                         м. Черкаси                                                 №2

    

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій  -   6 

На засіданні присутні  -   5 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова  комісії – Кравцова Н.О. 

Секретар комісії – Воронов С.П. 

 

Члени комісії: Бойко В.В., Коваленко О.А., Костюченко В.О.           

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Лашкул В.Г. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Артикула 

Олександр Петрович 

- в.о. директора обласного комунального 

підприємства «Оперативна поліграфія» 

Бєлих 

Сергій Васильович 

- в.о. директора комунального підприємства 

«Черкасиоблкіно» Черкаської обласної ради 

Височин 

Валерій Петрович 

- Директор комунального підприємства 

«Управління по експлуатації Будинку рад і 

об’єктів обласної комунальної власності» 

Головата 

Оксана Дмитрівна 

- в.о. директора КПВАПП «Облархбюро» 

Черкаської обласної ради 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектором ефективності використання 

майна управління майном обласної комунальної 

власності 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 

Качуріна 

Олена Леонідівна 

- в.о. директор комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси» 

 



Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

 

Кучер  

Володимир Петрович 

- голова Звенигородської районної ради 

Куліков 

Сергій Станіславович 

- депутат обласної ради, член депутатської фракції 

партії «Блок Петра Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ» 

Ковальов 

Сергій Васильович 

- в.о. завідувача комунального підприємства                   

«ЦРА №3» 

Лєпський 

Владлен 

Владиславович 

- головний лікар комунального закладу 

«Черкаський обласний центр медико-соціальної 

експертизи Черкаської обласної ради» 

Латко 

Олег Михайлович 

- в.о. директора Звенигородського комунального 

видавничо-поліграфічного підприємства  

Черкаської обласної ради 

Новак 

Сергій Андрійович 

- в.о. директора «Уманського комунального 

видавничо-поліграфічного підприємства» 

Черкаської обласної ради 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- завідувач сектором орендних відносин управління 

майном обласної комунальної власності 

Ніколенко 

Валентина Максимівна 

- в.о. генерального директора обласного 

комунального підприємства «Фармація» 

Петрова 

Олена Григорівна 

- заступник директора - начальник управління 

інформаційної політики Департаменту 

інформаційної діяльності та комунікацій з 

громадськістю облдержадміністрації 

Ревук 

Микола Миколайович 

- завідувач комунального підприємства «Уманської 

ЦРА № 78» Черкаської обласної ради 

Фарсалов 

Юрій Анатолійович 

- в.о. директора Смілянського комунального 

видавничо-поліграфічного підприємства «Тясмин» 

Черкаської обласної ради 

Яворська 

Оксана Вікторівна 

- завідувач КП «Кам’янська ЦРА № 29 » Черкаської 

обласної ради 

 

В роботі засідання взяли участь: голова обласної ради Вельбівець 

Олександр Іванович, Тарасенко Валентин Петрович. 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2015 рік. 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 №2-3/VII «Про 

обласний бюджет на 2016 рік». 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 



3. Питання управління майном обласної комунальної власності . 

3.1.Про передачу майна комунальної власності. 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

3.2. Про списання майна комунальноївласності. 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

3.3. Про оренду комунального майна бюджетними установами. 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

3.4. Про призначення Ковальова С.В. на посаду завідувача комунального 

підприємства «Центральна районна аптека № 3». 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

3.5. Про призначення Головатої О.Д. на посаду директора комунального 

проектно-виробничого архітектурно планувального підприємства «Облархбюро» 

Черкаської обласної ради. 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

3.6. Про призначення Латка О.М. на посаду директора Звенигородського 

комунального видавничо-поліграфічного підприємства Черкаської обласної 

ради. 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

3.7. Про призначення Фарсалова Ю.А. на посаду директора Смілянського 

комунального видавничо-поліграфічного підприємства «Тясмин» Черкаської 

обласної ради. 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

3.8. Про призначення Новака С.А. на посаду директора Уманського 

комунального видавничо-поліграфічного підприємства Черкаської обласної 

ради. 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

3.9 Про надання згоди на участь в об’єднанні юридичних осіб – Асоціації 

«Інклюзивного Реабілітаційного-Соціального Туризму». 

Лєпський 

Владлен Владиславович 

- головний лікар комунального закладу 

«Черкаський обласний центр медико-

соціальної експертизи Черкаської обласної 

ради» 

4. Про звернення депутатів обласної ради до депутатів Черкаської міської 

ради щодо надання пільги зі сплати земельного податку КП «АеропортЧеркаси». 

Кравцова 

Наталія Олегівна 

- голова постійної комісії 

 

Качуріна 

Олена Леонідівна 

- в.о. директор комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси» 



5. Про розгляд листа Звенигородської районної ради від 18.01.2016  №11/01-

13 щодо передачі приміщення Звенигородського філіалу КП «Черкасиоблкіно». 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

Кучер 

Володимир Петрович 

- 

 

голова Звенигородської районної ради 

Бєлих 

Сергій Васильович 

 

- 

 

в.о. директора комунального 

підприємства  «Черкасиоблкіно» 

Черкаської обласної ради 

6. Про заслуховування керівників комунальних підприємств обласної 

комунальної власності, що мають збитки за підсумками фінансово-господарської 

діяльності за 2015 рік: КП «Оперативна поліграфія»,                          КП 

«Уманська ЦМА № 78» Черкаської обласної ради, КП «Кам’янська                  

ЦРЛ   № 29» Черкаської обласної ради. 

Коваль 

Сергій Володимирович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

 

 

1.СЛУХАЛИ:  

 КравченкоН.М., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

звіт про виконання обласного бюджету за 2015 рік» і поінформувала, що за 2015 

рік до обласного бюджету надійшло 4 116 273,5 тис. грн., в т.ч. власні та 

закріплені надходження – 563 871,5 тис. грн. (118,6 відс. до показників розпису 

на рік), базової дотації 36 385,8 тис. грн. (100 відс.), стабілізаційної дотації – 53 

685,8 тис. грн. (100 відс.), субвенцій з державного бюджету на виконання 

загальнодержавних програм – 3 457 811,0 тис. грн. (98,1 відс.) та субвенції з 

місцевих бюджетів – 4 519,5 тис. грн. (90,3 відс.) надходження в рамках програм 

допомоги і грантів міжнародних фінансових організацій та Європейського 

Союзу – 3 753,2 тис. грн. 

 До загального фонду обласного бюджету надійшло 405 248,5 тис.грн. 

власних доходів, що становить 111,8 відс. до завдання на звітний період, понад 

план надійшло 42 892,8 тис.грн. До спеціального фонду обласного бюджету 

надійшло158 623,0 тис.грн. власних доходів. 

Наталія Миколаївна зазначила, що по функції КТКВ 250404 «Інші 

видатки» профінансовані видатки на реалізацію обласних програм та заходів 

Черкаської обласної ради: 

 Програма підтримки місцевого самоврядування у Черкаській області на 

2013 -2015 роки – 545,6 тис. грн. (в т.ч. виплати удостоєним звання «Почесний 

громадянин області», одноразові винагороди нагородженим спільною грамотою 

обласної ради та облдержадміністрації, нагородженим відзнакою «За заслуги 

перед Черкащиною», витрати на забезпечення депутатами діяльності, 

виготовлення брошур за рішенням сесії, придбання дипломів, грамот, 

посвідчень, квіткової продукції, оплату поштових витрат); 

 Програма підтримки коммунального підприємства «Управління                       

по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності»                     

на 2013-2016 роки –1 637,9 тис. грн.; 



 Програма підтримки коммунального підприємства «АТП Черкаської 

обласної ради» на 2013-2016 роки – 1 990,1 тис. грн.; 

 Програма фінансової підтримки підприємство бласної комунальної 

власності на 2013-2017 роки – 2 299,4 тис. грн. (в т.ч. КП «Управління по 

експлуатації Будинку рад і об'єктів обласної комунальної власності» – 1 426,6 

тис. грн., обласне комунальне підприємство «Готельний комплекс «Дніпро» 

Черкаської обласної ради –342,1 тис. грн., редакція газети «Черкаський край» - 

230,7 тис. грн. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається                             

до протоколу (додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Воронов С.П.,                 

Костюченко В.О. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                                   

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 2). 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

2.СЛУХАЛИ:  

 КравченкоН.М., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення                                   

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 №2-3/VII                    

«Про обласний бюджет на 2016 рік». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається                               

до протоколу (додаток 3). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Воронов С.П.,                 

Костюченко В.О. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                            

та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради.  

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

(продовження розгляду питання) 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Воронов С.П., який відзначив нерівномірність фінансування районів 

області, зокрема, спрямування значних коштів обласного бюджету на 

Лисянський, Городищенський, Золотоніський райони. Звернув увагу депутатів 

на виділення коштів з природоохоронного фонду у сумі 1 390,0 тис.грн., на 

об’єкт у селі Журжинці Лисянського району. 

Вельбівець О.І., який надав пояснення щодо фінансування соціальних 

об’єктів Лисянського району, а щодо виділення коштів з природоохоронного 

фонду зазначив, що в районі є об’єкт, який знаходиться в селі Босівка 

Лисянського району, на який коштами сільської ради було виготовлено 



проектно-кошторисну документацію і вже декілька років проект не можуть 

реалізувати у зв’язку з відсутністю коштів.  

Члени комісії вирішили звернутися до постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природніх ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій при розгляді проекту рішення обласної ради                        

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 №2-3/VII                   

«Про обласний бюджет на 2016 рік» врахувати наявність в Лисянському районі 

об’єкта «Розчистка русла для підтримки сприятливого гідрологічного режиму та 

санітарного стану річки Босівка в адміністративних межах Босівської сільської 

ради Лисянського району» на який вже виготовлено проектно-кошторисна 

документація. 

 

В обговоренні взяли участь: усі члени комісії присутні на засіданні 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 4) 

 

„За“ -  3,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 2,   „Не голосувало“ - 0. 

 

3.1.СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                     

«Про передачу майна комунальної власності». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 5). 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О.,  Дудник Н.Д. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                                   

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 6). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

3.2. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                     

«Про списання майна комунальної власності». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 7). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Костюченко В.О.,                    

Тарасенко В.П., Бойко В.В., Дудник Н.Д. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Костюченко В.О., який запропонував рекомендувати внести до проекту 

рішення обласної ради «Про списання майна комунальної власності» наступні 

зміни: 

абзаци: 11,12,14 підпункту 1) пункту 1 наступного змісту: 



«інкубатора для новонародженихBLF-2001, 2006 року випуску, 

iнвентарний номер 10479312, заводський номер 50, первiсноювартiстю 65761,00 

грн., залишковою (балансовою) вартiстю 0 грн.; 

інкубатора для новонароджених BLF-2001, 2006 року випуску, 

iнвентарний номер 10479313, заводський номер 57, первiсноювартiстю 59000,00 

грн., залишковою (балансовою) вартiстю 0 грн.; 

мотор-генератораPHOENIX-3000, 2006 року випуску, iнвентарний номер 

10410007, заводський номер 42049465, первiсноювартiстю 4401,00 грн., 

залишковою (балансовою) вартiстю 0 грн.;» виключити. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення зі змінами                    

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 8). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

3.3. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                     

«Про оренду комунального майна бюджетнимиу становами». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 9). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Тарасенко В.П.,                        

Височин В.П., Нелезенко Н.П. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                              

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 10). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

3.4. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                      

«Про призначення Ковальова С.В. на посаду завідувача комунального 

підприємства «Центральна районна аптека № 3». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 11). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Ковальов С.В., який поінформував членів комісії з основними напрямками 

діяльності комунального підприємства, структурою та рівнем заробітної плати 

працівників. 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Вельбівець О.І.,                   

Тарасенко В.П., Воронов С.П., Дудник Н.Д. 



 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                                   

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток12). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

3.5. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення Про 

призначення Головатої О.Д. на посаду директора комунального проектно-

виробничого архітектурно-планувального підприємства «Облархбюро» 

Черкаської обласної ради. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Головата О.Д., яка поінформував членів комісії з особливостями діяльності 

проектно-виробничого архітектурно-планувального підприємства «Облархбюро» 

Черкаської обласної ради. 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Вельбівець О.І.,                

Тарасенко В.П. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                                       

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 14). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

3.6. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                         

«Про призначення Латка О.М. на посаду директора Звенигородського 

комунального видавничо-поліграфічного підприємства Черкаської обласної 

ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Латка О.М., який ознайомив членів комісії з основними напрямками 

діяльності комунального видавничо-поліграфічного підприємства Черкаської 

обласної ради. 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О.,Вельбівець О.І.,                

Тарасенко В.П., Бойко В.В., Воронов С.П. 



 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                                    

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 16). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

3.7. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                      

«Про призначення Фарсалова Ю.А. на посаду директора Смілянського 

комунального видавничо-поліграфічного підприємства «Тясмин» Черкаської 

обласної ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 17). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Воронов С.П.,                       

Вельбівець О.І., Тарасенко В.П., Бойко В.В. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                                    

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 18). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

3.8. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                            

«Про призначення Новака С.А. на посаду директора Уманського комунального 

видавничо-поліграфічного підприємства Черкаської обласної ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 19). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Костюченко В.О. 

 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                                     

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 20). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 



3.9. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                     

«Про надання згоди на участь в об’єднанні юридичних осіб – Асоціації 

«Інклюзивного Реабілітаційного-Соціального Туризму». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 21). 

 

В обговоренні взяли участь: усі члени комісії присутні на засіданні. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лєпський В.В., який ознайомив членів комісії з основними напрямками 

діяльності Асоціації «Інклюзивного Реабілітаційного-Соціального Туризму» та 

головними причинами участі комунального закладу «Черкаський обласний 

центр медико-соціальної експертизи Черкаської обласної ради» в об’єднанні 

юридичних осіб згаданої асоціації. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                                         

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 22). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення                      

«Про звернення депутатів обласної ради до депутатів Черкаської міської ради 

щодо надання пільги зі сплати земельного податку КП «Аеропорт Черкаси». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 23). 

 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Вельбівець О.І.,                

Тарасенко В.П. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення                                     

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 24). 

 

„За“ - 5 ,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з листом Звенигородської 

районної ради від 18.01.2016   №11/01-13 щодо передачі приміщення 

Звенигородського філіалу КП «Черкасиоблкіно». 

Текст листа додається до протоколу (додаток 25). 

 

 



ВИСТУПИЛИ:  

 Бєлих С.В., який поінформував членів комісії з основними показниками 

Звенигородського філіалу КП «Черкасиоблкіно». 

Куліков С.С., який ознайомив членів комісії з головними причинами щодо 

передачі приміщення Звенигородського філіалу КП «Черкасиоблкіно». 

 

В обговоренні взяли участь: усі члени комісії присутні на засіданні. 

 

ВИРІШИЛИ:  

 1. Лист Звенигородської районної ради від 18.01.2016   №11/01-13 щодо 

передачі приміщення Звенигородського філіалу КП «Черкасиоблкіно» взяти до 

відома. 

 2. Провести виїзне засідання постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики                                 

з керівниками управління майном обласної комунальної власності                               

до Звенигородського філіалу КП «Черкасиоблкіно». 

  

6. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який представив членам комісії керівників комунальних 

підприємств обласної комунальної власності, що мають збитки за підсумками 

фінансово-господарської діяльності за 2015 рік: КП «Оперативна поліграфія», 

КП «Уманська ЦМА № 78» Черкаської обласної ради, КП «Кам’янська                     

ЦРЛ № 29» Черкаської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Петрова О.Г., яка ознайомила членів комісії з проектом по виділенню 

коштів з державного фонду регіонального розвитку у сумі 2 500,0 тис.грн.                     

для оновлення поліграфічного обладнання. 

Артикула О.П., який поінформував членів комісії з причинами збитковості 

підприємстваобласного комунального підприємства «Оперативна поліграфія». 

Основна причина якого полягає у заміні технічного обладнання.  
  

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Вельбівець О.І.,                     

Тарасенко В.П., Дудник Н.Д. 

  

ВИРІШИЛИ:  

 1. Інформацію керівників комунальних підприємств обласної комунальної 

власності, що мають збитки за підсумками фінансово-господарської діяльності 

за 2015 рік: КП «Оперативна поліграфія»,                         КП «Уманська ЦМА № 

78» Черкаської обласної ради, КП «Кам’янська ЦРЛ   № 29» Черкаської обласної 

ради взяти до відома. 

2. Доручити управлінню майномобласної комунальної власності вирішити 

питання щодо можливості передачі технічного обладнання, яке знаходиться у 

власності КП «Маньківське поліграфічне підприємство» Черкаської обласної 

ради на користь комунальному підприємству «Оперативна поліграфія». 



3. Керівникам комунальних підприємств обласної комунальної власності, 

що мають збитки за підсумками фінансово-господарської діяльності за 2015 рік 

підготувати фінансові плани на 2016 рік. 

 

 

 

 

 

Голова  комісії                                                                               Н. Кравцова 

 

Секретар                                                                                         С. Воронов 


